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Det står här i koret, några bibelgestalter som vår diakon Ninna målat. 
Och olika söndagar berättar de olika saker för oss. 
Varför är några av figurerna på väg bort från koret och korset medan 
några står kvar i mitten? 
 
 Vi stiger liksom in i en ganska kärv fas av den första 
Jesusgemenskapens tid.  
 
Först hade det gått bra. 
Väckelsen hade börjat, som en del skulle uttrycka det. Skarorna hade 
samlats. Det gick helt enkelt bra för Jesus och hans lärjungar. Mycket 
bra. 
 
Men så händer något 
Personerna här börjar lämna den första gemenskapen. Lämnar sin 
utträdesblankett på olika goda grunder. 
 
Här står den kärve och lärde som inte får Jesu budskap att gå ihop 
med det han lärt sig att tro. 



När Jesus säger att han kommit från Gud, att han är livets bröd, då 
blir det för magstarkt. För konkret och påträngande. För fysiskt. 
Tron är kvar i huvudet på denne kloke man, men har inte flyttat ner i 
kroppen. 
Om alla kan bli Guds lärjungar, om Gud kan bo i alla människor, vad 
tjänar det då till att bry sig om att tro? 
 
Och kvinnan här; Det blev för svårt för henne... Hon kände ju Josef 
och Maria. Jesus som Guds påtagliga närvaro. Det gick verkligen inte 
ihop. Blev för påträngande/ lite för religiöst, helt enkelt. 
 
Och för mannen här: Tänk om Gud tar bort min egen vilja. Det här blir 
för religiöst för mej. 
 
Och jag måste ju säga att jag förstår dem alla tre. Och det verkar som 
om Jesus också låter dem gå; suddar inte ut sanningen för att den ska 
passa in. Slutar inte att tala om livets bröd eller bryta det så att det 
räcker åt alla. 
De goda orden, de levande orden Jesus säger blev ett hinder. Kunde 
inte tränga in 
 
Jag ska säga Dej att den här söndagen, även om det är 
Reformationssöndagen på Reformationsåret, tar oss med till en inre 
brottningskamp- 
Inte till ett lyckat REFORMATIONSJUBILEUM.  
 
Hur gärna jag än velat tala om attraktionen i Jesus. Men så är det inte 
i dagens evangelium. Och reformationen vill ju påminna om att vara 
sann mot bibelordet. Och det har nog en mening. 
Ska vi försöka borra i den? 
 
Hur gör Jesus när rörelses budskap slutar att vara attraktivt, när 
människor går ur lärjungegemenskapen och den friska o befriande 
kyrka, han försökt samla omkring sig? 
När människor söker andlighet på annat håll? 



Jesus var alldeles sann men ändå gick de bort 
 
Det jag tycker mej se är att Jesus inte fokuserar på dem som i ärlighet 
lämnar honom. 
Han moraliserar inte. Att lämna gemenskap o kyrka kan ha goda skäl. 
 Det är inte procenten som lämnar som är fokus. Inte besökssiffrorna. 
Att bli övergiven, som Jesus blev kostar på. 
Gång på gång delar Jesus den erfarenheten med oss. 
Men det är inte lämnandet som evangeliet vill påminna oss om.  
 
Det är de som stannar kvar, som är i centrum.  
Så här säger han till dem som står kvar: Inte vill väl också ni ge er 
iväg? 
 
Det är stanna kvar som är i focus. 
Petrus i mitten säger och några få säger sin bekännelse, till vem skulle 
vi gå? Vi har ju upptäckt att du är det levande ordet. 
Och när kamraterna lämnar kyrkan kan det vara av goda och ärliga 
skäl. 
En vilja att vara sanna. 
Och det går inte att gå ut ur Guds omsorgscirkel. 
 
Men man kan medvetet stanna kvar i den. 
Också av goda skäl. 
Det är de skälen jag skulle vilja att Du bar med Dej hem idag. 
 
1.Petrus o Maria Magdalena som står här har upptäckt att det 
levande Ordet talat rakt igenom allt utanverk rakt in i deras person, 
sett deras djupaste vilja, deras starkaste längtan. 
Och gett dem tillit till att det är värt att bygga livet på. 
När andra vänder sig bort, fastnar vid fasaden har Jesus rivit fasaden 
och kommit innanför. 
Man är älskad för den man är, helt enkelt. 



Det vi ser som våra svagheter, vår synd, våra tvivel och vår brist på 
tro kan inte stå i vägen för den kärleken. Vi kan inte fly bort ifrån den, 
gömma oss för den. Inte springa ifrån sig själv. 
 
 
Luther, vår reformator brukade betona att vi är både syndare utan 
förmågan själva slänga ut det onda. 
Och samtidigt. 
Fullt ut rättfärdiga, goda och älskade i Guds ögon. Helt rentvättade 
från all vår oförmåga. 
I den dubbelheten; samtidigt syndare och rättfärdiga får vi leva. 
Sann mot sig själv vågar man stanna kvar i den sanningen. 
 
2.Det är bara när man stannar kvar som relationer kan växa och 
mogna. Den som vill fly och vända Gud, tro och religion ryggen 
kommer ändå alltid att finnas i Guds blick. 
Vi är alltid inför Gud. 
 Men det är endast då vi vänder oss mot Gud som vi ser hur Guds 
goda ansikte lyser mot oss. 
Bara när vi utsätter oss för Gud som Gud kan få kärleken i oss att 
växa. 
Bli kvar i min kärlek, säger Jesus. 
   
 


